
Protokół Nr XI/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opatowie, która odbyła się w dniu 24 stycznia 2025 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie 

 
W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych na ogólny stan - 15 zgodnie z załączoną listą 

obecności do niniejszego protokołu, Burmistrz Miasta i Gminy w Opatowie – Grzegorz 

Gajewski, Z- ca Burmistrza – Marcin Słapek, Sekretarz Gminy – Hubert Dziadczykowski, 

Skarbnik Gminy – Martyna Rusak, sołtysi, Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy 

Opatów, Kierownicy i pracownicy jednostek pomocniczych Urzędu Miasta i Gminy Opatów 

oraz zaproszeni goście. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13 : 10 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Zatwierdzenie Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 2025 roku. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zawarcia kolejnej umowy najmu garażu, 

b) przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 

804/10 położonej w Opatowie, 

c) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opatowie, 

d) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Opatowie, 

e) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Opatowie, 

f) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie, 

g) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Rady Miejskiej w Opatowie, 

h) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Opatowie na 2025 rok, 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2025 – 2035, 

j) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok, 

6. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji. 



7. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji. 

8. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy 

sesjami. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad.1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opatowie Małgorzata Szczepańska otworzyła obrady XI 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie, poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i 

transmitowane,  stwierdziła  kworum  rady  na  sali: na stan 15 radnych, obecnych jest 12 

radnych. 

Następnie powitała przybyłych radnych, sołtysów, Burmistrza z kierownikami oraz 

zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła powyższy projekt porządku obrad, 

jednocześnie wniosła o wprowadzenie do porządku obrad w pkt.5  ppkt. k) uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opatowskiego, Rada 

jednogłośnie przez podniesienie ręki przyjęła wprowadzony ppkt. do porządku obrad 

sesji,  ppkt. l) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

kupna nieruchomości gruntowych niezabudowanych, oznaczonych numerem 

ewidencyjnym 103/2, 104/2, 105/02, 106/2, położonych w Opatowie, Rada 

jednogłośnie w głosowaniu ręcznym przyjęła wprowadzony ppkt. do porządku obrad 

sesji,  następnie wprowadzenie do porządku obrad ppkt. m) w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego  

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla mieszkańców gminy Opatów, Rada 

jednogłośnie przez podniesienie ręki przyjęła wprowadzony ppkt. do porządku obrad 

sesji, następnie ppkt. n) w sprawie zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok, 

Rada jednogłośnie w głosowaniu ręcznym przyjęła wprowadzony ppkt. do porządku 

obrad sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad sesji po wprowadzonych zmianach. Radni nie wnieśli uwag do 

zaproponowanego porządku po wprowadzonych zmianach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska: Poddała pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

Głosowanie: ,,za" – 12, „przeciw" – 0,    „wstrzymało się" – 0, 
Ad.4 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska :  Zapytała czy  są uwagi do 

protokołu z X sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2024 roku. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z X sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z X sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

Głosowanie: ,,za" -  12, „przeciw" – 0,  „wstrzymało się” – 0, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska – przekazała, że o głos poprosił 

Pan Paweł Rędziak – Przewodniczący Zarządu Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza 

Koprzywianki w Baćkowicach. Radni wyrazili zgodę na zabranie głosu przez Pana 

Przewodniczącego. 
Przewodniczący Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza Koprzywianki – Pan Paweł 
Rędziak – zabierając głos podziękował wszystkim  sołtysom tym, którzy byli i tym, którzy 

zostali wybrani na nową kadencję. Dodał, że Ekologiczny Związek Gmin Dorzecza 

Koprzywianki oraz pracownicy, bardzo często korzystają ze współpracy z Sołtysami, dodał, 

że współpraca układa się bardzo dobrze. Podziękował, za staranie się segregowania 

odpadów. Przekazał, że poziomy, które   mamy uzyskać jeśli chodzi o segregację to 55 % za 

2025 rok. Dodał, że rok 2024 został zamknięty 45 %,  nie widzi jednak szansy na zamknięcie 

2025 roku z wynikiem 55%. Zaznaczył, iż nie osiągnięcie poziomów to dodatkowe opłaty 

i kary na rzecz środowiska. Przekazał, że głównym czynnikiem nie uzyskiwania tych 

wskaźników jest zbiór odpadów z samego miasta Opatowa i budownictwa wielorodzinnego, 

inaczej jest z segregacją na obszarze wiejskim. Przekazał, także problem wynikający ze 

złożonych deklaracji, gdzie brakuje dwa tysiące osób które tych deklaracji nie złożyło.  Ale 

deklaracji, proszę Państwa, mamy złożone 8 tysięcy siedemset trzydzieści. Brakuje nam dwa 

tysiące osób. Następnie przekazał, że od roku 2021 na terenie związku obowiązuje stawka 

opłaty od mieszkańca 18 zł, gdzie jest kompostownik, 20 zł tam gdzie nie ma 

kompostownika. Dodał, że na rok 2025 ta stawka nie ulenie zmianie. Środki, które na dzień 

dzisiejszy są zbierane, pozwalają na pokrycie kosztów związanych z odbiorem, 

zagospodarowaniem i składowaniem odpadów w Janczycach na terenie zakładu 

Międzygminnego Zakładu Gospodarki Odpadami. Zaapelował, do wszystkich mieszkańców 

o zwiększenie strumienia segregacji śmieci. Następnym tematem który poruszył to tekstylia. 

Przekazał, że na 2025 rok w przetargu nie były zawarte tekstylia w związku z tym na ten rok 

poprosił o korzystanie z pojemników PCK, oraz można w osobnym worku wystawić razem ze 

zmieszanymi odpadami, które będą zabierane. Kolejnym tematem poruszonym przez p. 

Przewodniczącego był PSZOK - punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 

Przekazał, że trwają rozmowy z p. Burmistrzem  by taki punkt na terenie miasta Opatowa 

mógł powstać. Dodał, że ma nadzieję, iż tak się stanie. Na zakończenie poprosił sołtysów o 

odbieranie telefonów i dalszą współpracę. 
Ad.5 



Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Szczepańska poddała pod głosowanie 

uchwały w sprawie: 

a) zawarcia kolejnej umowy najmu garażu, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/78/2025 
zawarcia kolejnej umowy najmu garażu, 

Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
b) przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 804/10 

położonej w Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/79/2025 
przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 804/10 
położonej w Opatowie, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
c) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/80/2025 
przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opatowie, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
d) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 



Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/81/2025 
przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Opatowie, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
e)  przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/82/2025 
przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 
w Opatowie, 
Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
f) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Rady Miejskiej w Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/83/2025 
przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
g) przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady 

Miejskiej w Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/84/2025 
przyjęcia planu pracy na rok 2025 Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady 
Miejskiej w Opatowie, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
h) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Opatowie na 2025 rok, 

Przewodnicząca odczytała treść uchwały. 



Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/85/2025 
uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Opatowie na 2025 rok, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
i)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 

– 2035, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/86/2025 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2025 – 2035, 
Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
j)  zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/87/2025 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok, 
Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
k) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opatowskiego, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/88/2025 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opatowskiego, 



Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
l)  wyrażenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych, oznaczonych numerem ewidencyjnym 103/2, 104/2, 105/02, 

106/2, położonych w Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 

Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/89/2025 
wyrażenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych, oznaczonych numerem ewidencyjnym 103/2, 104/2, 105/02, 
106/2, położonych w Opatowie, 
Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
m) przyjęcia programu osłonowego „ Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025” dla 

mieszkańców gminy Opatów, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Magdalena Gdowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej  Rady Miejskiej w Opatowie  – przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu 

uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/90/2025 
przyjęcia programu osłonowego „ Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025” dla 
mieszkańców gminy Opatów, 
Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
 
n) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Dawid Kargulewicz – Wice Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Opatowie  – przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XI/91/2025 



zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok, 
Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 
Ad.6  
Wykaz nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji. 

Radni w tym punkcie nie zabierali głosy. 
Ad.7  
Wykaz nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji. 

Radni w tym punkcie nie zabierali głosy. 
Ad. 8  
Wykaz nieruchomości przeznaczonych do komunalizacji. 

Radni w tym punkcie nie zabierali głos. 
Ad.9 
Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów – przedstawiając sprawozdanie 

przekazał, że wspólnie z Panem Burmistrzem Marcinem Słapkiem wzięli udział w 

następujących wydarzeniach: Przed sprawozdaniem przekazał pierwszą kwestię, że do 31 

stycznia  należy złożyć informacje w Urzędzie Miasta i Gminy w Opatowie, w referacie 

Ochrony Środowiska w sprawie zasobów azbestu (eternitu) na swoich nieruchomościach. 

Dotyczy to przede wszystkim terenów wiejskich. Przekazał, że taka inwentaryzacja była 

robiona w latach 2004-2005 i większość budynków jest zinwentaryzowanych. Dodał, iż w 

pok. Nr 20 jest możliwość sprawdzenia tego wykazu.  Dołącza się także do apelu 

dotyczącego segregacji odpadów ponieważ jest  to bardzo ważne. Dodał, że kolejnym 

dowodem dobrej decyzji przystąpienia Gminy Opatów do systemu Ekologicznego Związku 

Gmin Dorzecza Koprzywianki za co był krytykowany przez swojego poprzednika, gmina już 

płaciłaby kary. Następnie przekazał, że jeśli chodzi o sprawozdanie pierwszym spotkaniem 

było powitanie Nowego Roku na opatowskim rynku, dodał, że uroczystości zorganizowane 

zostały przez Opatowski Ośrodek Kultury, udział w pożegnaniu komendanta Komendy 

Powiatowej Policji w Opatowie, p. inspektora Wojciecha Szymczaka oraz powitanie nowego 

komendanta p. inspektora Rafała Zielińskiego. Pan Wojciech Szymczak, dotychczasowy 

komendant Policji, odbyło się spotkanie z p. Prezes Banku Spółdzielczego w Kielcach oraz z 

p. Dyrektorem oddziału Banku Spółdzielczego w Opatowie p. Rafałem Sapałą,  następnie 

spotkanie się z panem Konradem Łęckim reżyserem, odbyło się także spotkanie z zarządem 

Opatowskiego Klubu Sportowego OKS Opatów, przekazał, że na zaproszenie p. Dyrektor 

Karoliny Masternak wzięli udział w spotkaniu autorskim z p. Joanną Brodzik w opatowskiej 

bibliotece, odbyło się spotkanie Zarządu Miejsko-Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych.  

Następnie odbyło się spotkanie z wykonawcą w sprawie Centrum Historii Templariuszy, 

spotkanie z Ostrowieckim Kombinatem Budowlanym, który jest zainteresowany pozyskaniem 

kolejnej nieruchomości w Opatowie pod budownictwo wielorodzinne, spotkaliśmy się z p. 



Dyrektorem Janiszewskim z Urzędu Marszałkowskiego rozmowa dotyczyła  finansowania dla 

Partnerstwa Ziemia Opatowska,  odbyło się spotkanie z panem p. Grzegorzem Wrześniem, 

prezesem koła wędkarskiego nr 23 PZW. Przekazał, że na zaproszenie zarządu 

Uniwersytetu III wieku wspólnie z p. Przewodniczącą Małgorzatą Szczepańską, z p. 

Przewodniczącą Magdaleną Gdowską, z p. Burmistrzem Marcinem Słapkiem wzięli udział w 

spotkaniu noworocznym Uniwersytetu, na zaproszenie p. radnego Lucjana Pawlika, wspólnie 

z p. Burmistrzem Marcinem Słapkiem wzięli udział w spotkaniu z mieszkańcami 

miejscowości Nikisiałka Mała. Przekazał, że p. Burmistrz Marcin Słapek uczestniczył w 

zakończeniu XVIII edycji Opatowskiej Ligi Piłki Halowej, gdzie wręczył nagrody. Odbyło się 

spotkanie ze wspólnotą mieszkaniową ul. Szeroka 32, odbyło się także spotkanie z p. 

Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w Opatowie, udział w posiedzeniu Lokalnej Grupy 

Działania Powiatu Opatowskiego. Następnie odbyło się spotkanie w ramach Partnerstwa 

Ziemi Opatowskiej u p. Starosty Tomasza Stańka, spotkanie z przedstawicielami Wód 

Polskich. 

Ad.10 
Pani Przewodnicząca Małgorzata Szczepańska poinformowała, iż nie wpłynęły do rady 

żadne interpelacje i zapytania. 

Ad.11 
W punkcie tym głos zabrali: 

Pan radny Adam Kościołek – zabierając głos zapytał czy urząd posiada zinwentaryzowane  

nieruchomości, drogi, miejsca, które wymagają przywrócenia do stanu pierwotnego, czy też 

wymagają inwestycji, na które trudno pozyskać środki zewnętrzne. Uważa, że byłaby to 

dobra informacja pod kątem dyskusji nad przyszłymi budżetami i ewentualnymi planami 

rozwiązywania tego typu problemów. Dodał, że jeżeli jest taka informacja w urzędzie, ile jest 

miejsc  gminie Opatów  których wymagają takich inwestycji to warto by było się z tym 

zapoznać i podjąć działania. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy w Opatowie – odpowiadając na pytanie 

radnego przekazał, że oczywiście gmina posiada takie informacje. Informacje te spływają 

cały czas przede wszystkim z terenów wiejskich, ponieważ tam jest najwięcej tego typu dróg. 

Niestety na dzień dzisiejszy nie ma czegoś takiego jak Polski Ład w poprzedniej kadencji, ale 

nie jest powiedziane, że on się nie pojawi. Przekazał, że bardzo długo trzeba starć się o 

środki rządowe bądź europejskie. Przykładem jest ile gmina starała się pozyskać środki na 

drogę łącznika pomiędzy ul. Cegielnianą a Oś. Kopernika 2. Dodał, że udało się i  łącznik 

będzie w tym roku zrobiony. Przekazał, ze resztę inwestycji zostanie przeprowadzonych w 

kolejnych latach. Przekazał, że w poprzedniej kadencji została wykonana inwestycja na ul. 

Nagórnej. Został zerwany uszkodzony asfalt w całości, droga została utwardzona przez 

PGKiM. Dodał, że gmina czeka na środki zewnętrzne i wykonać na tym odcinku nowy asfalt. 



Uważa, iż nie powinni rezygnować z tego szlaku, który wybrali, że przede wszystkim 

inwestują tam, gdzie możemy pozyskać środki zewnętrzne, nie zapomina o tych 

mieszkańcach, w Podolu, w Rosochach, ani o innych mieszkańcach, którzy do tej pory 

jeszcze mają drogi gruntowe. Dodał, że bardzo dużo tych dróg zostało wykonanych w 

poprzedniej kadencji i nadal będą robione, tylko chciałby by te inwestycje przeprowadzać 

przy użyciu środków zewnętrznych. 

Pan radny Jarosław Sadziński – zabierając głos podziękował, za informacje, które 

przekazał p. Przewodniczący  Zarządu EZGDK p. Paweł Rędziak, dodał, że potwierdziły się 

jego słowa z poprzedniej sesji  rady w sprawie utworzenia Pszoku w mieście. Uważa, że 

można podjąć działania mające na celu podniesienie wskaźnika segregacji odpadów 

poprzez kontroli nad odpadami tj. materiały budowlane. Dodał, że są to odpady po 

remontach: gruz, deski, materiały metalowe, opakowania z materiałów budowlanych, które 

używane są do remontu. Przekazał, że zaobserwował kwestię odpadów na osiedlach 

mieszkaniowych jeżeli chodzi o stare meble. Mieszkańcy wyrzucają je koło śmietników i one 

są odbierane, uważa że cześć osób nie wyrzuca starych mebli tylko po cichu są one 

spalane. Ma nadzieję, że wspólnie wypracujemy w gminie oraz z jednostkami sposób, żeby 

raz w tygodniu w określonych godzinach taki Pszoku udało się w najbliższej przyszłości 

uruchomić. 

Ad.12 
Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady XI sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

słowami „ Zamykam obrady XI sesji Rady Miejskiej w Opatowie ” 

Zakończenie sesji o godz. 14.47  
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